
Ahmet Çetin'e 
Ticaret ve Sanayi Odaları 
Konseyi'nde Görev

ürkiye	Odalar	ve	Borsalar	Birliğinin	79.	TGenel	Kurulunun	2.	gününde	
gerçekleştirilen	seçime;	Çerkezköy	TSO	

Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin,	Meclis	
Başkanı	Hacı	Mehmet	Erdoğan	ile	TOBB	
Delegeleri	Turgay	Kaya,	I�lyas	Kum	ve	Saim	
Buyruk	katılım	sağladı.	Mevcut	TOBB	Başkanı	M.	
Rifat	Hisarcıklıoğlu,	yeniden	başkan	seçildi.

ÇTSO Afrikalı Yatırımcıları 

Hisarcıklıoğlu Güven Tazeledi 

İş İnsanları ile Buluşturdu

ÇTSO heyetinden 
Trendyol’un 
merkezine ziyaret

Üyelerin	ihracat	alanında	kendilerini	daha	da	geliştirmeleri	adına	girişimlerini	sürdüren	
Çerkezköy	TSO,	Kapaklı'da	düzenlenen	Afrika	Yatırımcıları	Forumu'nda	Afrika'dan	gelen	yatırımcı	

heyet	ile	bölgemizin	iş	insanlarını	bir	araya	getirdi.	

Çerkezköy	 Ticaret	 ve	 Sanayi	 Odası	
Yönetim	 Kurulu	 Başkanı	 Ahmet	 Çetin,	
Trendyol	İcra	Kurulu	Üyesi	Ozan	Acar	ile	
bir	araya	geldi.

25	 Mayıs 	 2023	 tarihinde	 Trendyol 	 ve	
Çerkezköy	 TSO	 işbirliği	 ile	 Oda	 Konferans	
Salonunda	 gerçekleşen	 e-ticaret	 semineri,	

oda	üyeleri	tarafından	ilgi	ile	karşılanmıştı.	Ankara	
ziyaretleri	kapsamında	Trendyol	I�cra	Kurulu	U� yesi	
Ozan	 Acar	 ile	 bir	 araya	 gelen	 Yönetim	 Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin,	seminer	sonrası	olumlu	geri	
dönüşler	olduğunu	ifade	etti.

Düzenlenen	programa	Gana	Cumhuriyeti	Tarım	
Bakanı	Sayın	Dr.	Akoto	Afriyie	Awusu,	Yönetim	

Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin,	Yönetim	Kurulu	
U� yeleri,	Meclis	U� yeleri,	Sanayi	ve	Teknoloji	I�l	
Müdürü	Fahrettin	Akçal,	Nijer	Cumhuriyeti	Mirrah	

Belediyesi	Belediye	Başkanı		Rabilou	Halilou,	Gana	
Cumhuriyeti'nin	Türkiye	Büyükelçisi,	Togo	
Cumhuriyeti'nin	Türkiye	Büyükelçisi,	Demokratik	
Kongo	Cumhuriyeti	Büyükelçisi,	ve	bölgemizin	iş	
insanları	katılım	sağladı.

Türkiye	Odalar	ve	Borsalar	
Birliği'nin	(TOBB)	79.	Genel	
Kurulu	gerçekleştirildi.	

Cumhurbaşkanı	Recep	Tayyip	
Erdoğan'ın	da	katılım	sağladığı,2	gün	
süren	Genel	Kurulun	ilk	gününde,	açılış	
konuşmasını	gerçekleştiren	TOBB	
Başkanı	M.	Rifat	Hisarcıklıoğlu,	
Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	Odası	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin'in	
de	sıkça	önerdiği	Oda-Borsa	üyelerine	
yeşil	pasaport	verilmesi	hususunu	dile	
getirerek,	“Bu	konuda	müjde	geleceğine	
inanıyoruz.”	dedi.

Türkiye	Odalar	ve	Borsalar	Birliği'nin	(TOBB)	79.	Genel	Kurulu	
gerçekleştirildi.	 	 Genel	 kurulun	 2.	 Gününde	 gerçekleştirilen	
seçime	tek	liste	olarak	giren	M.Rifat	Hisarcıklıoğlu,	delegelerin	

güvenoyu	ile	yeniden	başkan	olarak	seçildi.	

ÇTSO Dile Getirdi 
Üyelere “ ” Işık YandıYeşil

>>SAYFA 2'DE

>>SAYFA 4'TE

>>SAYFA 5'TE

>>SAYFA 8'DE

>>SAYFA 5'TE
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ÇEF 13 Eylül'de 
Kapılarını Açacak

Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	
Odası	öncülüğünde	düzenlenen	
Çerkezköy	Endüstriyel	Fuarı,	
bölgenin	ticaretine	katkı	
sağlamak	adına	ticaret	ve	
sanayinin	erbaplarını	bir	araya	
getirecek.	Çerkezköy	TSO	
Yönetim	Kurulu,	ÇEF	2023'ün	
tarihlerini	belirledi.	Geride	
kalan	6	fuarda	yüzlerce	
�irmanın	yeni	iş	ticari	
anlaşmalara	imza	atmasını	
sağlayan	ÇEF,	13	Eylül	2023	
tarihinde	7'inci	kez	kapılarını	
açacak.	Merakla	beklenen	
Çerkezköy	Endüstriyel	Fuarı	
için	ön	kayıtlar	başladı.		

rakya'nın	ilk	ve	tek	Tendüstriyel	Fuarı	olan	
Çerkezköy	Endüstriyel	

Fuarı,	13	–	15	Eylül	tarihleri	
arasında	gerçekleşecek.





Çerkezköy TSO Afrikalı Yatırımcıları İş İnsanları ile Buluşturdu
Üyelerin	ihracat	alanında	kendilerini	daha	da	geliştirmeleri	adına	girişimlerini	sürdüren	Çerkezköy	TSO,	Kapaklı'da	düzenlenen	Afrika	

Yatırımcıları	Forumu'nda	Afrika'dan	gelen	yatırımcı	heyet	ile	bölgemizin	iş	insanlarını	bir	araya	getirdi.	

Afrikalı	heyet	ile		bölgemizde	yer	
alan	�irmalar	arasında	karşılıklı	
ziyaretler	gerçekleştirildi.

FİRMA	ZİYARETLERİ	GERÇEKLEŞTİ

Başkan	Ahmet	Çetin'in	
konuşmalarının	ardından	Gana	
Cumhuriyeti	Tarım	Bakanı	Sayın	Dr.	
Akoto	Afriyie	Awusu,	iki	ülke	
arasındaki	ticaret	anlaşmaları	ve	
yatırımcılar	için	taşıdığı	öneme	
değinen	bir	konuşma	gerçekleştirdi.	
Konuşmaların	ardından	iki	ülkenin	iş	
insanları	arasında	oldukça	verimli	
B2B	görüşmeleri	gerçekleştirildi.	

B2B	GÖRÜŞMELERİ	
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Açıklamalarını	sürdüren	Başkan	
Çetin,	“Afrika	Kıtasal	Serbest	Ticaret	
Bölgesi	Anlaşması'nın,	Türk	�irmaları	
üzerindeki	olası	etkileri,	ülkelere	ait	
öngörüleri	ve	yeni	stratejiler	
oluşturmalıyız.		Elde	ettiğim	verilere	
göre	kıta,	kendi	arasındaki	ticareti	
daha	çok	canlandırmak,	teşvik	
etmek,	büyütmek	ve	bunu	
sağlayabilmek	için	de	gümrüklerde	
daha	fazla	koruyucu	önlemler	alma	
yolunda	önemli	bir	adım	attı	ve	
bunun	sonuçlarını	hep	birlikte	
göreceğiz.	U� lkemizin	Afrika	ile	
karşılıklı	ticaret	hacmimizi	şu	anki	

30	milyar	dolar	seviyesinden	60	
milyar	dolara	yükseltmek,	
anlaşmanın	tam	anlamıyla	yürürlüğe	
gireceği	önümüzdeki	yılında	ortak	
hede�imiz	olmalı"	dedi.

"AFRİKA	ÜLKELERİ	İLE	
YATIRIMLARIN	KARŞILIKLI	
TEŞVİKİ	VE	KORUNMASI	
ANLAŞMALARI	HIZLA	DEVREYE	
GİRMELİ"

“ÜLKELERE	AİT	ÖNGÖRÜLERİ	VE	
YENİ	STRATEJİLER	
OLUŞTURMALIYIZ”

Afrika	ile	ilişkilerin	daha	fazla	
güçlenmesi	gerektiğini	ifade	eden	
Başkan	Ahmet	Çetin,	“Afrika	ile	
ekonomik	ilişkilerin	daha	da	
güçlenmesini	sağlayacak	Farklı	
ülkelerden	ülkemizle	iş	birliği	
yaparak	Afrika	kıtasında	çalışma	
talepleri	geliyor	ki	bu	çok	anlamlı.	
Japonya,	Almanya,	Fransa	ve	
Macaristan	bu	konuda	en	istekli	
olanlar.	Hem	kıta,	hem	ülkemiz,	hem	
de	ortaklık	teklif	edenlerin	lehine	
olabilecek	çalışmalar	olduğu	sürece	
biz	hazırız.	Macaristan	ile	ülkemizin	
birlikteliği	ile	Gana'da	sağlık	
alanında	ortak	bir	projemiz	başladı	
bile.	Afrika	ülkeleri	ile	Yatırımların	
Karşılıklı	Teşviki	ve	Korunması	
(YKTK)	anlaşmalarının	hızla	devreye	
girmesi	ise	çok	önemli.	Yine	bir	diğer	
önemli	iş	birliğini	geliştirme	alanı	da,	
Afrika	ile	yapacağımız	karşılıklı	

anlaşmalar	olacaktır.	Müzakere	
süreci	devam	eden	anlaşmaların	bir	
an	önce	sonuçlandırılması	ve	
yenilerinin	eklenmesi	çok	önem	arz	
ediyor.	Türkiye'nin	Afrika	ile	know-
how	paylaşımı	da	başlı	başına	bir	
alan	olup,	bu	fırsata	da	daha	fazla	
odaklanmalıyız.	Afrika,	dünyanın	
geneli	dışında	ayrıca	büyük	bir	ticari	
dönüşüm	geçiriyor.	Bu	noktada;	
özellikle	sanayileşme,	tarım,	inşaat,	
tekstil	gibi	alanlarda	Afrika'nın	dostu	
ve	teknik	partneri	olmalıyız.”	
ifadelerini	kullandı.

Programda	açılış	konuşmasını	
gerçekleştiren	Başkan	Ahmet	Çetin,	
“Değerli	Bakanım,	değerli	Belediye	
Başkanlarım,	Sanayi	ve	Teknoloji	I�l	
Müdürüm	ve	değerli	iş	insanları,	
saygıdeğer	katılımcılar,	Türkiye	20	
yıldan	beri	yoğun	bir	Afrika	yatırımı	
ve	ticari	iş	birliklerini	artırmak	üzere	
önemli	adımlar	attı.		Hem	resmi	
kurumlar	arasında	hem	de	özel	
sektör	temsilcileri	arasında	savunma	
sanayinden	enerji	üretimine,	gıdadan	
gübre	üretimine,	madencilikten	
enerji	nakil	hatlarına,	yatırımların	
karşılıklı	korunmasına	da	büyük	

önem	verdi.		Bugüne	kadar	
Cumhurbaşkanlığımızın	
öncülüğünde	bir	çok	Afrika	ülkesi	ile	
onlarca	anlaşmaya	imza	atılmıştır.	
O� nümüzdeki	dönemde	Afrika	
ülkeleri	ile	iş	birliğimiz	artarak	
devam	edecektir.	Bu	arada	Eylül	
ayında	yapılacak	olan	fuarımıza	da	
değerli	katılımlarınızı	bekliyorum.	
Saygıdeğer	konuklar	temennim	
artarak	devam	eden	karşılıklı	
ticaretimizin	önümüzdeki	on	yılda	
60	milyar	dolarlık	ticaret	hacmine	
ulaşmasıdır.”	dedi.

“ON	YILDA	60	MİLYAR	DOLARLIK	
TİCARET	HACMİ”

Düzenlenen	programa	Gana	
Cumhuriyeti	Tarım	Bakanı		
Dr.	Akoto	Afriyie	Awusu,	

Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin,	Yönetim	Kurulu	U� yeleri,	Meclis	
U� yeleri,	Sanayi	ve	Teknoloji	I�l	
Müdürü	Fahrettin	Akçal,	Nijer	
Cumhuriyeti	Mirrah	Belediyesi	
Belediye	Başkanı	Sayın	Rabilou	
Halilou,	Gana	Cumhuriyeti'nin	
Türkiye	Büyükelçisi,	Togo	
Cumhuriyeti'nin	Türkiye	Büyükelçisi,	
Demokratik	Kongo	Cumhuriyeti	
Büyükelçisi,	ve	bölgemizin	iş	
insanları	katılım	sağladı.
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Yeniliklerin	kapısını	birer	birer	
araladığımız	Odamızda,	
çalışmalarımız	hız	kesmeden	
devam	ediyor.	Oldukça	yoğun	
bir	3	aylık	dönemi	geride	
bıraktık.	Geride	bıraktığımız	
dönemde	sizlere	daha	iyi	
hizmet	verebilmek	adına	
Odamızdaki	dijital	dönüşüm	
süreçlerini	neredeyse	
tamamlamış	bulunmaktayız.	
Bunun	yanı	sıra	Odamızda	
vermeye	başladığımız	K	Türü	
Yetki	Belgesi	ile	eminim	ki	
sizleri	büyükte	bir	külfetten	
kurtarmış	olduk.	Bildiğiniz	
üzere	bundan	önceki	
dönemlerde	bu	belgenin	
alımını	sağlamak	için	il	
merkezine	kadar	gitmemiz	
gerekiyordu.	Bu	da	büyük	bir	
zaman	kaybına	neden	
oluyordu.	Bu	sorunu	çözmüş	
olmanın	mutluluğunu	
yaşarken,	ilerleyen	süreçlerde	
Dijital	Takograf	ile	ilgili	
müjdeli	haberi	vereceğimizi	de	
belirtmek	isterim.	

						Değerli	U� yelerimiz,

Değerli	U� yelerimiz,	
Sizlerin	de	bildiği	gibi,	
geçtiğimiz	günlerde	Türkiye	
Odalar	ve	Borsalar	Birliğimiz	
79.	Olağan	Genel	Kurulu'nu	
gerçekleştirdi.	Katılımın	
oldukça	yoğun	olduğu	Genel	
Kurulda,	daha	önceki	
ziyaretlerimizde	Başkanımız	
Sayın	M.	Rifat	Hisarcıklıoğlu'na	
ilettiğimiz	dosyada	yer	alan	
sanayici	üyelerimize	Yeşil	
Pasaport	verilmesi	hususu,	
bizzat	kendisi	tarafından,	
Cumhurbaşkanımız	Sayın	
Recep	Tayyip	Erdoğan'a	
iletilmiştir.	Siz	değerli	
üyelerimizin	öncelikleri,	
önerileri	ve	sorunlarını	kendi	
derdimiz	olarak	gördüğümüzü,	
bizlere	karşı	geri	dönüşlerinizi	
en	üst	makamlarda	dile	
getirdiğimizi,	bu	vesile	ile	bir	
kez	daha	dile	getirmek	isterim.	
Umarız	ki,	bu	talebimiz	de	
olumlu	karşılık	bulacaktır.	
TOBB	Başkanımız	Sayın	M.	
Rifat	Hisarcıklıoğlu'nun	
teveccühleri	ile	Ticaret	ve	
Sanayi	Odaları	Konseyi'nde	yer	
aldığımı	bir	kez	daha	
belirtmek	isterim.	Bu	da	
demek	oluyor	ki	
Çerkezköy'den,	Kapaklı'dan	
Saray'dan	attığımız	adımlar	
Ankara'da	karşılık	buluyor.	
Kısa	süre	içerisinde	
gerçekleştirdiğimiz,	çalışmalar	
meyvelerini	vermeye	başlıyor.	
Ve	aynı	zamanda	Ticaret	ve	
Sanayi	Odaları	Konseyi'nde	
sizlerin	problemlerini	daha	gür	
bir	şekilde	dile	
getireceğimden,	gerekli	yerlere	
ulaşmasının	sağlayacağımdan	
şüpheniz	olmasın.	Sizler	için	
başladığımız	bu	görevde	yine	
sizlerin	gelişimi	için	ne	
gerekiyorsa	yapmaya	devam	
edeceğiz.	Bu	vesile	ile	79.	
Genel	Kurul'da	yeniden	seçilen	
ve	bizleri	de	bu	göreve	layık	
gören	Başkanımız	Sayın	M.	
Rifat	Hisarcıklıoğlu'na	
tebriklerimi	sunar,	
teşekkürlerimi	iletirim.	Bir	
arada,	omuz	omuza	daha	güzel	
günlere,	daha	güçlü	yarınlara	
ulaşacağımıza	eminim.	
Değerli	U� yelerimiz,

Saygılarımla…

Tüm	bu	süreçlerin	yanı	sıra	
Odamızda	birçok	eğitim	ve	
seminer	organizasyonuna	da	
imza	attık.	Sanayide	Karbon	
Ayak	I�zi,	Yeni	Yatırım	Teşvik	
Sistemi	ve	Organizasyonel	
Dönüşüm,	Nasıl	I�hracatçı	
Olunur?,	Yeni	Nesil	I�hracat	
Destekleri	bunlardan	yalnızca	
birkaçı.	Aynı	zamanda	E	–	
Ticaret	seminerimizde	
Trenyol'un	bölge	temsilcisini	
sizler	ile	buluşturduk.	Bizler	
de	Ankara	ziyaretlerimiz	
kapsamında	E-	Ticarette	bir	
marka	olan	Trenyol'un	
merkezinde	toplantımızı	
gerçekleştirdik.	Burada	da	
işbirliği	içerisinde	
yürüteceğimiz	projelerin	
detayları	hakkında	�ikir	
alışverişinde	bulunduk.	Daha	
önce	de	söylediğim	gibi	
Birlikte	gelişen,	birlikte	
büyüyen	ve	büyüten	bir	Oda	
olmak	için	ne	gerekiyorsa	
yapacağız.	
Sözlerime	son	verirken	bir	kez	
daha	79.	Genel	Kurulda	güven	
tazeleyerek	yeniden	seçilen,	
bizlere	4	yıl	daha	öncülük	
edecek	olan	Başkanımız	Sayın	
M.	Rifat	Hisarcıklıoğlu'nu	
tebrik	ederim.	

Değerli	U� yelerimiz,	

Bizler	için	bir	diğer	öneli	konu	

ise	sizlerin	ihracata	adım	
atması.	U� lkemizin	geleceği,	
rekabetçi	bir	konuma	gelmesi	
ve	ekonomik	olarak	daha	güçlü	
bir	konuma	gelmesi	için	en	
önemli	konuların	başında	
ihracat	geliyor.	U� lkemize	giren	
dövizin	artması	adına,	sizlerin	
yeni	ticari	anlaşmalara	imza	
atmasına	ve	büyümesine	
öncülük	etmesi	amacıyla	
başlattığımız	“I�hracata	Açılan	
Kapı:	Çerkezköy	TSO”	projesini	
emin	adımlarla	yürütmeye	
devam	ediyoruz.	Bu	kapsamda	
Dış	I�lişkiler	ve	Proje	
Birimimizdeki	çalışan	sayımızı	
arttırmanın	yanı	sıra	I�hracat	
Danışmanımızı	kadromuza	
kattık.	Sizlere	birebir	temas	
ederek,	ihracatla	tanışmamış	
üyelerimizi	ihracat	ile	
tanıştıracak;	yapanlarımızı	ise	
daha	güçlü	konuma	getirecek	
çalışmaların	startını	vermiş	
bulunuyoruz	ve	sizlerin	de	
arzusu	ile	kısa	süre	içerisinde	
sonuç	alacağımıza	inanıyorum.	
O� te	Yandan,	kısa	bir	süre	önce	
Afrika	Yatırımcıları	Formu	ile	
bir	arada	Afrika'dan	gelen	
yatırımcıları	Odamızda	
ağırladık.	Burada	sizlerin	
kendileri	ile	birebir	
görüşmeler	sağlamasına	vesile	
olduğumuz	için	de	ayrı	bir	
mutluluk	duyduğumu	
belirtmek	isterim.	Umarım	ki	
Odamız	aracılığı	ile	
gerçekleşen	bu	görüşmelerin	
neticeleri	de	bir	o	kadar	güzel	
olur.	Yatırımcı	heyetlerinin	
Odamızda	ağırlanması,	sizlerle	
buluşturulması,	aynı	zamanda	
bizlerin	gerçekleştireceği	iş	
seyahatlerinin	devam	
edeceğinin	de	bilgisini	vermek	
isterim.	Birlikte	gelişen,	
birlikte	büyüyen	ve	büyüten	
bir	Oda	olmak	için	çalışıyoruz,	
çalışmaya	da	devam	edeceğiz.	

Genel	Kurulda	açılış	konuş-
masını	gerçekleştiren	M.	
RifatHisarcıklıoğlu,	ülkeyi	
daha	ileriye	taşımaya	hazır	
olduklarını	belirterek,		
"Bunu	mümkün	kılmak	için	
başta	�inansmana	erişim	
olmak	üzere	karşımıza	
çıkan	zorlukları	sizinle	

paylaşmak	istiyoruz.	Sizin	
çözüm	odaklı	yaklaşımınızın	
iş	dünyamıza	büyük	moral	
vereceğine	inanıyoruz.	
Bunun	için	de	yine	sizin	
liderliğinizde	ve	uygun	
göreceğiniz	bir	tarihte,	
yaşadığımız	sıkıntıları	
aktarabileceğimiz	TOBB	
Ekonomi	Şurası'nın	düzen-
lemesini	takdirlerinize	arz	
ederiz.	Bizler,	oda	ve	borsa	
başkanlarım,	sadece	günü	
kurtarmak,	mevcutla	yetin-
mek	gibi	bir	anlayışta	asla	
olmadık.	Hep	daha	fazla	
üretim,	yatırım,	istihdam	ve	
ihracat	için	çalıştık,	çalışma-
ya	devam	ediyoruz.	Her	
alanda	yeni	ve	çok	daha	
büyük	hede�lere	ulaşmak	
için	gayret	gösteriyoruz.	
Sorunlar	ve	tespitlerle	
birlikte	çözüm	önerilerini	
hazırlıyor,	sizinle	ve	bakan-
larımızla	istişare	ediyoruz."	
dedi.

Açıklamalarını	sürdüren	M.	
RifatHisarcıklıoğlu,	
Türkiye'yi	yurt	dışında	en	
üst	düzeyde	temsil	eden	
özel	sektörün	dış	temas-
larının	kolaylaştırılması	
gerektiğini	söyleyerek,	
Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	
Odası	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin'in	de	
sıkça	dile	getirdiği	yeşil	
pasaport	konusunu	günde-
me	aldı.	M.	Rifat	
Hisarcıklıoğlu,"Oda-borsa	
camiamızın	da	yeşil	pasa-
portu	fazlasıyla	hak	ettikle-
rini	düşünüyoruz."	diyerek,	
bu	konuda	müjde	geleceği-
ne	inandıklarını	ifade	etti.	
M.	RifatHisarcıklıoğlu,	
camia	mensuplarının	türlü	
sıkıntılara	rağmen	
Cumhurbaşkanı	Erdoğan'ın	
verdiği	destekle	daha	çok	iş	
ve	aş	sağladığını	belirtti.

“CAMİAMIZIN	DA	YEŞİL	
PASAPORTU	FAZLASIYLA	
HAK	ETTİKLERİNİ	
DÜŞÜNÜYORUZ”

“TOBB	EKONOMİ	
ŞURASI'NIN	
DÜZENLEMESİNİ	
TAKDİRLERİNİZE	ARZ	
EDERİZ”

Türkiye	Oda	ve	Borsaları,	
birliğin	79.	Genel	Kurulu	
için	Ankara'da	bir	araya	
geldi.	2	gün	süren	Genel	
Kurulun	ilk	günkü	prog-
ramına	Cumhurbaşkanı	
Recep	Tayyip	Erdoğan,	
TOBB	Başkanı	M.Rifat	
Hisarcıklıoğlu,	Çerkezköy	
Ticaret	ve	Sanayi	Odası	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin,	Çerkezköy	
Ticaret	ve	Sanayi	Odası	
Meclis	Başkanı	Hacı	
Mehmet	Erdoğan,		Çer-
kezköy	Ticaret	ve	Sanayi	

Odası	Yönetim	Kurulu	
U� yeleri	Sinan	Si�il,	U� mit	
Süthan,	Evren	Kahraman,	
Bünyamin	Fırat,	Ufuk	
Mangır,	Ali	Çolak,	Sedat	
Çolak,	O� zgür	Sönmez,	
Çerkezköy	TSO	TOBB	
Delegeleri	Turgay	Kaya,	
I�lyas	Kum,	Saim	Buyruk	ile	
tüm	Oda	ve	Borsaların	
Yönetim	Kurulu	Başkanları	
katılım	sağladı.Genel	kuru-
lun	ilk	gününde	oy	kullanma	
hakkı	bulunan	delegeler	
kayıtlarını	gerçekleştirdi.	

Ardından	TOBB	Başkanı	M.	
Rifat	Hisarcıklıoğlu	öncülü-
ğünde,	tüm	Oda	ve	
Borsaların	katılımıyla	
Anıtkabir	ziyareti	gerçekleş-
tirildi.	

Türkiye	Odalar	ve	
Borsalar	Birliği'nin	
(TOBB)	79.	Genel	

Kurulu	gerçekleştirildi.	
Cumhurbaşkanı	Recep	
Tayyip	Erdoğan'ın	da	
katılım	sağladığı,2	gün	
süren	Genel	Kurulun	ilk	
gününde,	açılış	konuşmasını	
gerçekleştiren	TOBB	
Başkanı	M.	Rifat	
Hisarcıklıoğlu,	Çerkezköy	
Ticaret	ve	Sanayi	Odası	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin'in	de	sıkça	

önerdiği	Oda-Borsa	üyeleri-
ne	yeşil	pasaport	verilmesi	
hususunu	dile	getirerek,	“Bu	
konuda	müjde	geleceğine	
inanıyoruz.”	dedi.

Çerkezköy TSO Dile Getirdi 
Üyelere “ ” Işık YandıYeşil

MART - NİSAN - MAYIS 2023



Başkan Akay’la Bölgemizin Sorunları Görüşüldü

Bölgemizin	sorunlarının	da	dile	

getirildiği	ziyarette	Çerkezköy	
TSO	Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin,	“Bölgemiz	her	
geçen	gün	daha	da	büyüyor	ve	
gelişiyor.	Bu	gelişimi	doğru	bir	
şekilde	yönlendirirsek	
bölgemiz	adına	bir	değer	
katmış	oluruz.	Gelişim	ve	
değişimde	başarıyı	
sağlayabilmek	için	bölgemizin	
tüm	kurumları	ortak	hareket	
etmeli.	Bizler	bu	konuda	
gereken	ne	ise	onu	yapmak	için	
hazırız	ve	bunun	için	de	
çalışmalarımızı	sürdürüyoruz.	
U� retimin	üssü	olan	bölgemizde	
daha	çok	gelişmeli,	gelişirken	
de	herbir	paydaşımıza	katkı	
sağlayabilmeliyiz”	ifadelerini	
kullandı.	I�şbirliği	içinde	
çalışmanın	önemine	değinen	
Belediye	Başkanı	Vahap	Akay,	
bölge	için	faydalı	olacak	
çalışmalarda	birlikte	adımlar	
atılabileceğini	belirtti.

ÇTSO	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin,	
Yönetim	Kurulu	Başkan	
Yardımcıları	Mustafa	Ogün	

Asıl,	Sinan	Si�il,	Yönetim	Kurulu	
U� yeleri	Bünyamin	Fırat,	Sedat	

Çolak,	Ufuk	Mangır,	O� zgür	
Sönmez	ve	Evren	Kahraman	ile	
birlikte	Çerkezköy	Belediye	
Başkanı	Vahap	Akay'a	iade-i	
ziyarette	bulundu.

ürkiye	Odalar	ve	Borsalar	TBirliği'nin	(TOBB)	79.	
Genel	Kurulu	

gerçekleştirildi.	Türkiye	Oda	ve	
Borsaları,	birliğin	79.	Genel	
Kurulu	için	Ankara'da	bir	araya	
geldi.	2	gün	süren	Genel	Kurulun	
ilk	günkü	programına	
Cumhurbaşkanı	Recep	Tayyip	
Erdoğan,	TOBB	Başkanı	M.Rifat	

Hisarcıklıoğlu,	Çerkezköy	Ticaret	
ve	Sanayi	Odası	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin,	Çerkezköy	
Ticaret	ve	Sanayi	Odası	Meclis	
Başkanı	Hacı	Mehmet	Erdoğan,		
Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	Odası	
Yönetim	Kurulu	U� yeleri	Sinan	Si�il,	
U� mit	Süthan,	Evren	Kahraman,	
Bünyamin	Fırat,	Ufuk	Mangır,	Ali	
Çolak,	Sedat	Çolak,	O� zgür	Sönmez,	

Çerkezköy	TSO	TOBB	Delegeleri	
Turgay	Kaya,	I�lyas	Kum,	Saim	
Buyruk	ile	tüm	Oda	ve	Borsaların	
Yönetim	Kurulu	Başkanları	katılım	
sağladı.	Genel	Kurulun	2.	gününde	
gerçekleştirilen	seçime	tek	liste	
olarak	giren	M.Rifat	
Hisarcıklıoğlu,	delegelerin	
güvenoyu	ile	yeniden	başkan	
olarak	seçildi.	

ÇTSO	Yönetim	Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin	ve	Yönetim	Kurulu	Üyeleri,	Çerkezköy	
Belediye	Başkanı	Vahap	Akay'a		iade-i	ziyarette	bulundu.

Hisarcıklıoğlu Güven Tazeledi 

Ahmet Çetin'e 
Ticaret ve Sanayi Odaları 
Konseyinde Görev 

Çerkezköy	TSO	
Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin,	

79.	Genel	Kurul	
sonuçlarının	tüm	
Oda	ve	Borsalarımız	
için	hayırlara	vesile	
olmasını	dileyerek,	
“I�ki	gün	süren	genel	
kurulumuz	bugün	
sona	erdi.	M.	Rifat	
Hisarcıklıoğlu	
Başkanımız,	
önümüzdeki	4	yılda	
da	bizlere	öncülük	
edecek.	Kendisinin	
tecrübe	ve	destekleri	
ile	üyelerimize	daha	
faydalı	olmak	için	ne	
gerekiyorsa	
yapacağız.	Bu	
vesileyle	Ticaret	ve	
Sanayi	Odaları	
Konseyi'de	bizlere	
yer	veren	
Başkanımız	Sayın	
M.RifatHisarcıklıoğlu
'na	teşekkür	eder,	
görevinde	başarılar	
dilerim”	dedi.

Türkiye	Odalar	ve	
Borsalar	Birliğinin	
79.	Genel	Kurulunun	
2.	gününde	
gerçekleştirilen	
seçime;	Çerkezköy	
TSO	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin,	
Meclis	Başkanı	Hacı	
Mehmet	Erdoğan	ile	
TOBB	Delegeleri	
Turgay	Kaya,	I�lyas	
Kum	ve	Saim	Buyruk	
katılım	sağladı.	
Mevcut	TOBB	
Başkanı	M.	Rifat	
Hisarcıklıoğlu,	
yeniden	başkan	
seçildi.

hmet	Çetin'e	ATicaret	ve	
Sanayi	

Odaları	Konseyi'nde	
Görev
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erkezköy	Ticaret	ve	ÇSanayi	Odası	
(Çerkezköy	TSO)	

Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin'in	bölgenin	
en	önemli	sorunları	
arasında	gördüğü	yeraltı	
su	kaynaklarının	günden	
güne	azalıyor	olması	ile	
ilgili	akademik	
görüşmelerin	devam	
ettiğini	belirtti.	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Çetin,	
yürütülen	çalışmalar	
kapsamında	Jeoloji	
Yüksek	Mühendisi	Prof	
Dr.	Sayın	Turgut	O� ztaş	ve	
Ziraat	Mühendisi	Prof	Dr.	
Hasan	Hayri	Tok	ile	bir	
araya	geldi.	

Bölgemizin	başlıca	
sorunları	ile	ilgili	
çalışmalarını	sürdüren	
Çerkezköy	TSO	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin,	bu	kapsamda	
Jeoloji	Yüksek	Mühendisi	
Prof	Dr.	Sayın	Turgut	
O� ztaş	ve	Ziraat	
Mühendisi	Prof	Dr.	
Hasan	Hayri	Tok	ile	
Odamızda	bir	araya	
geldi.	Çerkezköy	TSO	
Yönetim	Kurulu	Başkan	
Yardımcısı	Sinan	Si�il	ve	
Yönetim	Kurulu	U� yesi	
O� zgür	Sönmez'in	de	
katılım	sağladığı	
toplantıda	bölgemizin	su	
sorunu	ile	ilgili	görüşler	
paylaşıldı.	Bölgemizdeki	
su	miktarının	günden	
güne	eridiğini	ifade	eden	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin,	
“Sürdürülebilir	yaşam	ile	
ticaret	ve	sanayi	için	bu	
sorunu	çözmeliyiz.	Şu	an	
oldukça	yaşlı	bir	su	
kullanıyoruz.	
Suyumuzun	seviyesi	
azalırken	aynı	zamanda	
kalitesini	de	
kaybediyoruz.	
Bugünümüzü	
düşünmezsek	
geleceğimizi	kaybederiz.	
O� nlemi	bugün	almazsak,	
yarın	geç	kalmış	
olabiliriz.	Trakya'nın	
bölge	bir	sorun	ile	karşı	
karşıya	kalmasını	
istemiyoruz.	Bunun	için	
sesimizi	yükseltiyoruz.	
Ve	yükseltemeye	de	

devam	edeceğimiz	gibi	
tüm	paydaşlarımızın	da	
desteklerini	bekliyoruz.	
Çorlu	TSO	ile	bu	konuda	
ortak	girişimlerimiz	
devam	ediyor.	Fakat	aynı	
zamanda	yerel	
yönetimler,	OSB'ler,	
siyasiler	ve	STK'lardan	
da	destekler	bekliyoruz.	
Yaşanabilir	bir	
Trakya'da,	verimli	bir	
geleceğin	devam	etmesi	
adına	fırsat	bulduğumuz	
her	platformda	
sorunumuzu	dile	
getirmeliyiz.	Şu	an	için	
işin	teorik	kısmındayız.	
Verilerimizi	sağlıklı	bir	
şekilde	toplayıp,	doğru	
yol	haritasını	önümüze	
koymaya	çalışıyoruz.	
Başlangıç	ve	bitiş	
süreleri	belirli	olacak	bir	
plan	ortaya	
koyacağımıza	
inanıyorum.”	ifadelerini	
kullandı.

“TARİHİ	BİR	ANIN	ÖN	
GÖRÜŞMESİNİ	
GERÇEKLEŞTİRİYORUZ
”
Jeoloji	Yüksek	Mühendisi	
Prof	Dr.	Sayın	Turgut	
O� ztaş	ve	Ziraat	
Mühendisi	Prof	Dr.	
Hasan	Hayri	Tok	yaptığı	
açıklamada,	“O� ncelikle	
bölgenin	sınırlarını	net	
bir	şekilde	belirlememiz	
gerekiyor.	Görev	
alanlarını,	bu	kapsamda	
görev	alacak	personelleri	
belirlemeliyiz.	Su	
kullanım	envanteri,	kuyu	
suları,	OSB	alanları,	
günlük	su	kullanım	
miktarı	gibi	birçok	
konuda	verileri	
görmeliyiz.	Kuyu	
kullanım	hareketlerinin	
yanı	sıra	kuyu	sularının	
analizlerini	de	
yapmalıyız.	Aynı	
zamanda	buradaki	suyun	
kullanış	şeklini	de	
değerlendirmeliyiz.	
Ortaya	çıkan	rapor	
doğrultusunda	doğru	
adımları	atacağımıza	
inanıyorum.	Bugün	
burada	belki	de	tarihi	bir	
anın	ön	görüşmesini	
gerçekleştiriyoruz.”	dedi.

Su Sorunu İçin
 Görüşmeler Devam Ediyor

Bölgemizin	önde	
gelen	tedarikçi	
�irmalarından	

Enkatek	Kurucusu	Okan	
Yıldırım,	plastik	enjeksiyon	
kalıp	imalatı	ve	ihracata	
açılım	süreçleri	hakkında	
bilgiler	verdi.	I�hracat	
sürecinde	Çerkezköy	TSO	
ile	kurduğu	ilişki	ve	
faydalarından	bahseden	
Yıldırım,	“Global	pazarda	
yer	alarak	ilk	ihracatımızı	
gerçekleştirmek	istediğimiz	
dönemlerde	Çerkezköy	
Ticaret	ve	Sanayi	Odası	Dış	
Ticaret	ve	Dış	I�lişkiler	
I�stihbarat	Merkezi	ile	bir	

araya	geldik.	Hedef	Pazar	
araştırması	ve	doğru	
strateji	ile	ilk	ihracatımızı	
gerçekleştirdik.”	ifadelerini	
kullandı.
U� yelerinin	ilk	ihracatlarını	
gerçekleştirmesi	ve	
ihracata	başlamış	olan	
üyelerin	ise	bu	alanda	
kendilerini	daha	da	
geliştirmeleri,	
kurumsallığını	arttırmaları,	
global	pazarda	yerlerini	
güçlendirmeleri	adına	
çalışmalarına	devam	eden	
Çerkezköy	TSO,	Enkatek	
�irmasının	da	ihracata	ilk	
adımı	atmasında	yanında	
oldu.	Firma	hakkında	
bilgiler	veren	Enkatek	
kurucusu	Okan	Yıldırım,	
“Enkatek	Firması;	Yirmi	
yıla	yakın	sektörel	
deneyimi	ile;	%90	
kapasitesini	plastik	
enjeksiyon	kalıpları	
yapmaya	ayırmaktadır.	
Uçtan	uca	hizmet	
prensibini	benimseyerek;	
tüm	prosesi	baştan	sonra	
bir	bütün	olarak	
değerlendirip;	tasarım,	
analiz,	deneme	gibi	
prosesle	ilgili	tüm	
ihtiyaçlara	kendi	
bünyesinde	cevap	
verebilecek	hem	insan	

kaynağına;	hem	makine	
donanımına	sahiptir.	Bu	
konuda	bölgesinin	önde	
gelen	tedarikçi	�irmasıdır.	
Yaptığı	kalıpların	%70'ini	
ihraç	ederek	ülke	
ekonomisine	döviz	girdisi	
sağlamaktadır.Bilgi,	
teknoloji	ve	tecrübe	
ışığında,	dinamik	ve	esnek	
yapımızla	müşteri	
isteklerine	en	kapsamlı	ve	
hızlı	çözümler	üretmek;	bu	
sayede	ulusal	ve	
uluslararası	pazarda	aranan	
'çözüm	ortağı'	partner	bir	
�irma	olmak	istiyoruz.	U� rün	
değil	hizmet	sunan;	iş	

ortağı,	danışman,	çözüm	
ortağı	partner	bir	kurum	
olmak	istiyor	ve	bunun	için	
çalışıyoruz.	
Müşterilerimizin	ve	
tedarikçilerimizin	ihtiyaç	ve	
beklentilerini	göz	önünde	
tutarak;	her	hizmetimizin	
sorumluluğunu	sonuna	
kadar	taşıyıp	tüm	iş	
ortaklarımızın	çalışmaktan	
vazgeçmek	istemeyeceği	bir	
kuruluş	olarak	yolumuza	
devam	ediyoruz.”	dedi.

ÜRETİM	SÜREÇLERİ
U� retim	aşamaları	hakkında	
bilgiler	veren	Yıldırım,	
“I�nsan	hayatı,	müşteri	
memnuniyeti,	eğitim	ve	
takım	ruhu,	sürekli	
iyileştirme,	çevre	ve	iş	
güvenliği	önceliğimiz.	
Tasarım	ve	Analiz:	Sektör	
tecrübemiz	ve	teknolojik	alt	
yapımızla	kalıplanması	
istenilen	ürüne	ait	kalıp	
tasarımı	yapılır.	Kalıp	
imalatı	sonrası	oluşabilecek	
aksaklıkları	önlemek	
amacıyla	tasarım	
aşamasında	ve	sonrasında	
akış,	soğuma,	çöküntü,	
çarpılma	analizi	gibi	
analizler	uygulanarak	kalıp	
imalatı	sonrası	oluşabilecek	
maliyet	zaman	kayıplarının	

önüne	geçilir.Kalıp	imalatı:	
Tasarımı	tamamlanmış	olan	
kalıbımızın	parçalarının	
imalatını;	CNC	Dik	I�şleme,	
CNC	Dalma	Erezyon,	CNC	
Taşlama	gibi	makinelerde	
hassas	ve	tasarıma	uygun	
olarak	
gerçekleştirmekteyiz.	
Güncel	yazılım	ve	
teknolojiler	kullanarak;	
sürekli	yüksek	devirlerde	
çalışabilmekteyiz.	Bu	
sayede	çok	küçük	işlemeleri	
hem	çok	hassas	hem	de	çok	
hızlı	yapabilmekteyiz.	Kalıp	
Denemesi:	I�malatı	ve	
montajı	tamamlanmış	olan	
kalıplarımızın	ilk	baskıları	
tarafımızca	yapılır.	Gerekli	
görsel	ve	ölçüsel	kontroller	
sonrasında	ısıl	işlem,	
parlatma	–	desen	gibi	bir	
sonraki	sürece	hazırlanır.	
Bu	süreçlerden	sonra	bir	
baskı	daha	yapılarak	nihai	
numuneler	ile	birlikte	
sevkiyatı	yapılır.”	ifadelerini	
kullandı.

ÇTSO	İLE	İHRACAT	
SERÜVENİNİZ	BAŞLASIN
Yerel	pazardan	uluslararası	
pazarda	yer	alma	
isteğinden	ve	bu	süreçte	
Çerkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	
Odası	ile	kurduğu	
işbirliğinden	bahseden	
Okan	Yıldırım,	“Yerel	
pazarda	kendimizi	
kanıtladıktan	sonra	
hede�imizi	yurtdışına	
yönelttik.	Global	pazarda	
yer	alarak	hem	kendi	iş	
hacmimizi	genişletmek	
hem	de	ülke	ekonomisine	
katma	değer	sağlamak	
adına	Çerkezköy	Ticaret	ve	
Sanayi	Odası	ile	iletişime	
geçtik.	Odamızın	Dış	Ticaret	
ve	Dış	I�lişkiler	I�stihbarat	
Merkezi	ile	bir	araya	geldik.	
Burada	önce	kendimizi	
tanıttık,	hede�lerimizden	
bahsettik.	Sonrasında	ise	
güzel	bir	plan	oluşturduk.	
Hedef	Pazar	araştırmamızı	
gerçekleştirdik,	bizim	için	
en	uygun	ülkeleri	belirledik.	
Elde	ettiğimiz	bilgiler	
doğrultusunda	bizler	de	
çalışmalarımızı	o	yönde	
yoğunlaştırdık	ve	ilk	
ihracatımızı	gerçekleştirdik.	
En	uygun	tabir	ile	
söylemem	gerekirse	güzel	
bir	yemek	için	bizlere	
doğru	malzemeleri	sunan	
başta	Çerkezköy	Ticaret	ve	
Sanayi	Odası	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin'e	ve	Odamıza	
teşekkür	ediyorum.”	
şeklinde	konuştu.

İhracata Açılan Kapı; 

Çerkezköy Ticaret ve Sanayi Odası
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Ç�ftç�ler�m�ze özel İmece Kart’a 
anında başvuru İşCep’te!

İşCep-Anında İmece Kart menüsünden İmece Kart’a 
kolayca başvurab�l�r, kartınızı �sted�ğ�n�z şubeden 

tesl�m alab�l�rs�n�z.



Konseyi'nde Görev

SADECE	ALMANYA’DA	2	

MİLYONA	YAKIN	İNSAN	
TRENDYOL	
UYGULAMASINI	
KULLANIYOR
Trendyol	I�cra	Kurulu	U� yesi	
Ozan	Acar,	gerçekleşen	
ziyaretten	duyduğu	
memnuniyeti	dile	getirerek,	
üretici	�irma	sayısının	fazla	
olması	nedeniyle	
bölgemizdeki	potansiyelin	E	

–	Ticaret	ve	ihracat	
açısından	oldukça	verimli	
olduğunu	ifade	etti.	Acar,	E	–	
I�hracat’ta	Azerbaycan,	
Almanya	gibi	pazarlara	
girişlerin	yapıldığını	ifade	
ederek	sadece	Almanya’da	2	
milyona	yakın	insanın	
Trendyol	uygulamasını	
kullandığını	belirtti.

“ELİMİZDEN	GELENİ	
DEĞİL;	NE	GEREKİYORSA	
ONU	YAPACAĞIZ”
25	Mayıs	2023	tarihinde	
Trendyol	ve	Çerkezköy	TSO	
işbirliği	ile	Oda	Konferans	
Salonunda	gerçekleşen	E	–	
Ticaret	semineri,	üyeler	
tarafından	ilgi	ile	
karşılanmıştı.	Ankara	
ziyaretleri	kapsamında	
Trendyol	I�cra	Kurulu	U� yesi	
Ozan	Acar	ile	bir	araya	gelen	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	

Ahmet	Çetin,	seminer	
sonrası	olumlu	geri	
dönüşler	olduğunu	ifade	
ederek,	“U� retimin	üssü	olan	
bölgemizde	üyelerimizin	
ticaret	hacimlerinin	
artmasını	istiyorum.	
Günümüzde	E	–	Ticaret	çoğu	
işletmenin	tercih	ettiği	bir	
yöntem.	U� reten	işletmelerin	
ise	kar	marjı	bu	alanda	daha	
fazla.	Dönüşümü	daha	hızlı.	
U� lkemizin	en	önemli	üretim	
üslerinden	biri	olan	
bölgemizde	de	E	–	Ticaret’i	
alışkanlık	haline	getirmek	
istiyoruz.	Bu	konuda	
üyelerimiz	adına,	iş	birliği	
içerisinde	projeler	
yürütmenin	faydası	
olacaktır.	Geçtiğimiz	hafta	
Odamızda	gerçekleştirilen	
seminer	sonrası	
üyelerimizde	aldığımız	geri	
dönüşler	de	oldukça	tatmin	
ediciydi.	Bizlerde	bu	
birlikteliğin	daha	verimli	bir	

şekilde	devam	etmesini	
istiyoruz.	U� yelerimizin	
günümüz	gerçekliklerini	
tam	anlamıyla	yakalaması,	
ticaretlerini	geliştirmeleri	
bizim	için	çok	önemli.	
Bunun	için	de	elimizden	
geleni	değil;	ne	gerekiyorsa	
onu	yapacağız.	Trendyol’un	
yeni	girişimi	olan	E	–	I�hracat	
kısmının	da	üyelerimiz	
adına	oldukça	faydalı	olacağı	
düşüncesindeyim.	E	–	
Ticaret	ve	ihracat	
konularında	atacağımız	
adımlarla	üyelerimize	daha	
fazla	temas	etmek	istiyoruz.	
Kesin	sonuca	gidecek	
adımları	atmak	hepimiz	için	
daha	faydalı	olacaktır.	Bu	
kapsamda	B2B	görüşmeleri	
gibi	çeşitli	organizasyon	ve	
girişim	projesini	hayata	
geçirmemiz	gerekiyor.”	
ifadelerini	kullandı.

Çerkezköy	TSO	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin,	Trendyol	I�cra	

Kurulu	U� yesi	Ozan	Acar	ile	
bir	araya	geldi.	Gerçekleşen	
ziyarette	Yönetim	Kurulu	
Başkanımız	Ahmet	Çetin,	
üyelerimizin	E	–	Ticarete	
giriş	yapması	adına	çeşitli	
çalışmalar	yürütülmesi	
yönündeki	görüşlerini	
belirtti.

E-Ticaretin Devine Ziyaret

erkezköy	Ticaret	ve	Sanayi	ÇOdası	tarafından	
'Sanayide	Çıraklık	

Eğitiminin	O� nemi'	semineri	
gerçekleştirildi.	Konferans	
Salonumuzda	düzenlenen	
seminerde	Çıraklık	Eğitiminin	
önemi,	işletmelere	ve	
öğrencilere	sağlayacağı	
kazanımlar	anlatıldı.	Veliköy	
OSB	MTAL	Müdürü	Ahmet	
Akay,	Çıraklık	Eğitimi	ile	ilgili	
yürütülen	çalışmalardan	
bahsederek,	“Çerkezköy	Ticaret	
ve	Sanayi	Odası	da	bu	alanda	
güzel	çalışmalar	yürütüyor.	
I�şbirliği	içerisinde	
yürüteceğimiz	çalışmalar	ile	
birlikte	bir	ilke	imza	atalım	
istiyoruz.”	ifadelerini	kullandı.
ÇTSO	Konferans	Salonunda	
düzenlenen	seminere	Oda	
Yönetim	Kurulu	Başkan	
Yardımcısı	Sinan	Si�il,	Oda	
Yönetim	Kurulu	U� yesi	
Bünyamin	Fırat	ve	üyelerimiz	
katılım	sağladı.	

“İLKÖĞRETİMDE	BECERİ	
ATÖLYELERİ	KURMALIYIZ”

Seminer,	katılımcı	üyelerin	
kendi	tecrübelerini	de	
aktarmaların	ardından	sona	
erdi.

Programda	konuşmacı	olarak	
yer	alan	Veliköy	OSB	MTAL	
Müdürü	Ahmet	Akay	
I�lköğretimde	beceri	atölyeleri	
kurmalıyız.	Çocuklarımızın	el	
becerilerini	ölçmeliyiz.	
I�lkokuldan	bu	işin	temellerini	
atmalıyız.	Ortaokulda	
öğrencinin	mesleğini	büyük	
oranda	seçmiş	olmasını	
sağlamalıyız.	Biz	şimdi	
okulumuzda	2	yıldır	mesleki	
rehberlik	veriyoruz.	Okul	okul	
geziyoruz.	I�lerleyen	süreçlerde	
ilkokulların	ziyaretine	de	
açacağız	okulumuzu,	yaptığımız	
robotik	çalışmaları	tanıtacağız.	
Bir	çocuğa	dahi	dokunabilirsek	
ne	mutlu	bizlere.	
Ziyaretlerimizi	�irmalara	da	
gerçekleştireceğiz.	Bu	sene	
yaklaşık	50	�irmayı	ziyaret	etti.	
500'e	yakın	öğrencimiz	teknik	
geziye	katıldı.	Çerkezköy	
Ticaret	ve	Sanayi	Odası	da	bu	
alanda	güzel	çalışmalar	
yürütüyor.	I�şbirliği	içerisinde	
yürüteceğimiz	çalışmalar	ile	
birlikte	bir	ilke	imza	atalım	
istiyoruz.	Hem	Çerkezköy'de	

hem	Tekirdağ'da	sonrasında	ise	
Türkiye	genelinde	bir	ışık	
olalım,	örnek	olalım.	
Gençlerimizi	mesleklere	teşvik	
edelim.	Gençlerimizi	
kaybetmek	çok	kolay,	önemli	
olan	onları	kazanabilmek.	
Gençlerimizi	sevebilecekleri	
mesleklere	yönlendirmeliyiz.	
Sevdiği	işleri	yaptığı	sürece	
mutlu	olurlar.	O� ğrencilerimizi	
sevdikleri	mesleklerde	uygun	
eğitimler	alabileceği	�irmalara	
yönlendiriyoruz.	160'a	yakın	
çırağımız	şu	an	�irmalarda	
mesleklerini	öğreniyorlar.	
Gençlerimizin	mesleklerini	
erkenden	eline	alırken	
�irmalarımız	ara	eleman	
sorununu	çözüme	kavuşturmuş	
oluyor.	I�şletmeler,	aileler	ve	
öğrenciler	çıraklık	eğitiminin	
öneminin	farkına	varmalı”	
ifadelerini	kullandı.”	şeklinde	
konuştu.	

SANAYİDE ÇIRAKLIĞIN ÖNEMİ ANLATILDI

ÇERKEZKÖY’E YENİ BİR YATIRIM KAZANDIRILACAK

Yatırımcı	heyet,	bölgenin	
potansiyelinin	farkında	
olduğunu	belirterek,	“Buradaki	
yükselişin	bizler	de	
farkındayız.	Büyüyen	üretim	
sektörü	sayesinde	Çin	ile	
rekabet	edebilecek	bir	
seviyede	bulunuyor.	Sizin	de	
söylediğiniz	gibi	Avrupa’ya	
yakınlığı,	lojistik	anlamda	
uygunluğu	ve	önemli	bir	

noktada	bulunuyor	olması	
bizim	için	de	en	büyük	
etkenlerden	bir	tanesi	oldu.	
Sadece	bizim	de	değil	tabii	
Uzak	Doğu’daki	birçok	
�irmanın	gözdesi	konumunda	
yer	alıyorsunuz.	Biz,	oradaki	
yatırımlarımızın	birçoğunu	
buraya	kaydırmış	olacağız.	
Makine	sanayi	alanında	güzel	
bir	adımı	burada	atacağız.	
Bizlerden	sonra	da	buraya	yeni	
yatırımların	geleceğine	
inanıyoruz.	Sık	sık	bir	araya	
gelerek	görüş	ve	
önerilerinizden	de	ayrıca	
faydalanmak	bizim	için	önemli.	
Bu	nedenle	öncelikli	ziyaret	
noktalarımızdan	bir	tanesi	
oldunuz.	Bizlere	destekleriniz,	
nazik	ev	sahipliğiniz	ve	
ilginizden	dolayı	teşekkür	
ederiz.”	şeklinde	konuştu.

“YENİ	YATIRIMLARIN	
GELECEĞİNE	İNANIYORUZ”

Bölgedeki	yatırım	ve	istihdam	
alanlarının	artması	adına	
Çerkezköy	TSO	Yönetim	Kurulu	

Başkanı	Ahmet	Çetin	
öncülüğünde	çalışmalarını	
sürdüren	Oda,	yatırım	heyeti	
ile	bir	araya	geldi.	Çerkezköy	
TSO	Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin,	yatırımcılarla	bir	
araya	gelerek	bölgenin	değer	
ve	öneminden	bahsetti.	
Bölgenin	bir	üretim	üsttü	
olduğunu	ifade	eden	Başkan	
Ahmet	Çetin,	“Bölgemiz,	
Türkiye’nin	en	önemli	sanayi	
alanlarının	başında	geliyor.	
Yine	ülke	sınırlarını	aşan	
global	bazda	adından	söz	
ettiren	�irmalara	sahibiz.	
Birçok	farklı	sektörde	güçlü	
�irmalar	bölgemizde	yer	
alırken	yine	aynı	seviyede	
güçlü	kurumlar	yapacağı	
yatırımları	bizden	yana	
kullanıyor.		Avrupa’ya,	gümrük	
ve	limanlara	yakınlığı	
nedeniyle	de	adeta	bir	cazibe	
merkezi	konumundayız.	

Sizlerin	de	bu	bölgede	atacağı	
adımlar	bizler	için	kıymetli.	
Oluşturacağınız	istihdam	
bölgemize	ayrı	bir	fayda	
sağlayacaktır.	Bizler	de	bu	
konuda	sizlere	gerekli	
destekleri	sağlayacağız.	Birlikte	
büyüyen	ve	ekonomiye,	
istihdama	değer	katan	bölge	
olarak	gelişmeye	devam	
edeceğiz.”	ifadelerini	kullandı.

Çin’den	yeni	yatırım	
fırsatlarını	görüşmek	
üzere	gelen	yatırım	

heyeti,	Çerkezköy	TSO	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin’i	
ziyaret	etti.	Bölgedeki	
potansiyelin	farkında	olduğunu	
belirten	heyet,	Çerkezköy’de	

yeni	bir	yatırma	imza	
atacaklarını	belirtti.	
Sağlanacak	yatırım	ile	birlikte	
bölgemizdeki	istihdama	da	
katkı	sağlanacak.
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Ziyarette	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin,	hayata	
geçen	ve	hede�lenen	projeleri	
TOBB	Başkanı	M.	
RifatHisarcıklıoğlu'na	aktardı.	
Aynı	zamanda	üyelerin	ve	
bölgenin	taleplerini	ileten	
Başkan	Ahmet	Çetin,	
“U� yelerimize	ve	bölgemize	
fayda	sağlayacak	
organizasyonları	birer	birer	
hayata	geçiriyoruz.	Bu	
çerçevede	birçok	çalışmanın	
içerisindeyiz.	Eğitim	vakfımızı	
kurduk.	Vakfımız	üzerinden	
bölgemize	teknik	lise	ve	
üniversite	kazandırmayı	
hede�liyoruz.	Kuracağımız	
eğitim	kampüsleri	ile	üretimin	
üssü	olan	bölgemizde	sanayici	
ve	ticaret	erbabı	birçok	
üyemizin	sorununa	çözüm	
sağlayacağımız	gibi	aynı	
zamanda	bölgeye	de	artı	değer	
katacağız.	Bu	çerçevede	
gençlerimizi	geleceğin	
meslekleri	ile	tanıştırmış	
olacağız.

erkezköy	TSO	Yönetim	ÇKurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin,	Yönetim	Kurulu	

Başkan	Yardımcıları	Sinan	Si�il	
ile	Mustafa	Ogun	Asıl,	Yönetim	
Kurulu	U� yeleri	Ufuk	Mangır,	
Evren	Kahraman,	O� zgür	
Sönmez,	Ali	Çolak	ve	Sedat	
Çolak,	Türkiye	Odalar	ve	
Borsalar	Birliği	Başkanı	M.	
RifatHisarcıklıoğlu'nu	ziyaret	
etti.

U� yelerimizin	ihtiyaçlarına	
cevap	vermeye	çalışırken	
sizlerden	de	destek	istiyoruz.	
Bölgemizde	özellikle	küçük	
esnafımız	krediye	ulaşma	
konusunda	zorluk	çekiyor.	Bu	
konuda	sizlerin	destekleri,	
atacağı	adımlar	bizler	yani	
üyelerimiz	için	çok	önemli.
Ayrıca	üyelerimizin	ticaretinin	
artması	ve	yeni	pazarlara	giriş	
imkanları	elde	edebilmeleri	
adına	yeşil	pasaport	
konusunda	kolaylaştırıcı	

çalışmalar	yürütülmesi	bizler	
için	çok	değerli	olacaktır.”	
ifadelerini	kullandı.

SÜRDÜRÜLEBİLİR	TRAKYA
Bölgemizdeki	yeraltı	su	
kaynaklarının	günden	güne	
azalıyor	olmasını	da	burada	
gündeme	getiren	Başkan	Çetin,	
“Trakya;	sanayi	üssü,	tarımsal	
alanları,	limanları	ve	birçok	
alanda	etkin	rol	oynayabilme	
özelliğine	sahip,	ülkemizin	
altın	boynuzu	konumunda.	
Bölgemizdeki	başlıca	
sorunlarından	bir	tanesi	ise	
yeraltı	su	kaynaklarının	
günden	güne	eriyor	olması.	
Suyumuz	azalırken,	kalitesi	de	
aynı	oranda	eksiliyor.	I�çerisine	
ağır	metaller	girmeye	başlıyor	
ki	bu	da	başta	kanser	olmak	
üzere	birçok	hastalığa	yol	
açabilecek	önemli	bir	sorun.	
Bu	alanda	bizler	çözüm	
aşamasında	akademik	
çalışmalarımızı	başlatmış	
bulunmaktayız.	Çözüm	
önerilerimizden	bir	tanesi	ise	
Meriç	ve	Tunca	Nehirlerinden	
sular	taşıyarak	Trakya'daki	
çukur	alanların	bu	şekilde	
doldurulması	yönünde.	Su	
sorunumuzu	çözüme	
kavuşturmazsak	sanayi	
göçünü	yaşamamız	da	
kaçınılmaz	hale	gelecek.	Bu	
çerçevede	bu	sorunun	çözümü	
bereketli	topraklara	sahip	
Trakya'mızda	tarımsal	
faaliyetlerimizin	gelişmesini	
sağlayacak.	Sürdürülebilir	ve	
daha	yaşanabilir	bir	Trakya	
için	bunu	yapmak	zorundayız.”	
dedi.

Başkan	Ahmet	Çetin,	sıcak	
karşılamaları,	
misa�irperverliği	ve	sorunlara	
gösterdiği	ilgi	alakalarından	
dolayı	TOBB	Başkanı	Sayın	M.	
RifatHisarcıklıoğlu'na	
teşekkürlerini	iletti.

Üye Talepleri TOBB'da Dile Getirildi
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Gelişim	ve	değişim	için	her	
alanda	girişimlerini	
sürdüren	Çerkezköy	TSO,		
Savunma	Sanayi	
Müsteşarlığı	O�isi'nin	
Çerkezköy	TSO'da	kurulması	
için	de	Ankara'da	gerekli	
adımları	atacak.	OSB'de	
gerçekleşen	toplantı	sonrası	
açıklamalarda	bulunan	
Çerkezköy	TSO	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin,	
“Savunma	Sanayi'nin	son	10	
yıldaki	artış	oranı	genel	
ihracatın	artış	oranının	4	
buçuk	kat	üzerinde.	Birçok	
sektörden	�irmayı	
barındıran	ve	üretimin	üssü	
konumunda	bulunan	
bölgemiz	ise	istihdam	
oranları,	ileri	teknoloji	ürün	
üretimi	yapan	�irmalarda	da	

artış	gösteriyor.	I�leri	
teknoloji	üretimi	yapan	40;	
orta	ileri	teknoloji	üretimi	
yapan	işletme	sayımız	ise	
577.	Arge	merkezleri	ve	
tasarım	merkezlerini	ön	
planda	tutan	
işletmelerimizin	birçoğu	
savunma	sanayi	sektöründe	
de	faaliyet	göstermeyi	
sabırsızlıkla	beklemektedir.	
Bu	kapsamda	üyelerimiz	ile	
yapılan	anketler	sonucunda	
'Savunma	Sanayi	Sektöründe	
Faaliyette	Bulunmak	I�steyip	
I�stemediği'sorusuna	yüzde	
91	oranında	evet	cevabını	
vermiştir.	Ayrıca	anket	
sonuçlarının	
değerlendirilmesinden	
Düzce,	Adapazarı,	Kocaeli,	
I�stanbul,	Tekirdağ	ve	
Kırklareli	lokasyonunda	yer	
alan	�irmaların	U� lkemizin	
üretim,	ihracat,	Ar-Ge	
alanlarında	en	yetenekli	
�irmaların	kümelendiği	alan	
olduğu	değerlendirilmiştir.	
Gerçekleştirdiğimiz	
toplantıda	da	Savunma	
Sanayi	Müsteşarlığı	O�isi'nin	
Odamızda	ayırdığımız	yerde	
hizmete	başlamasını	
beklediğimizi	ve	isteğimizi	
dile	getirdik.	Bu	konuda	
ortak	görüş,	o�isin	Odamızda	
açılmasından	yana	oldu.”	

ifadelerini	kullandı.	U� lkemizin	en	önemli	üretim	
üslerinden	biri	olan	
Çerkezköy'de,	Çerkezköy	
TSO'nun	da	üyeleri	için	
çalışmaları	durmaksızın	
devam	ediyor.	
Gerçekleştirdiği	girişimler	
ile	geçtiğimiz	günlerde	K	
Belgelerinin	alımını	da	Oda	
bünyesinden	yapılmasını	
sağlayan	Çerkezköy	TSO,	
Odanın,	üyelerin	ve	bölgenin	
gelişimi	için	çalışmalarını	
devam	ettiriyor.	Bu	
kapsamda	Çerkezköy	
Organize	Sanayi	Bölgesi	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Eyüp	Sözdinler'in	ev	
sahipliğinde	istişare	
toplantısı	gerçekleşti.	
Düzenlenen	toplantıya	

Tekirdağ	Vali	Vekili	Kaan	
Peker,	Sanayi	ve	Teknoloji	I�l	
Müdürü	Fahrettin	Akçal,	
Tekirdağ	TSO	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Cengiz	
Günay,	Çerkezköy	TSO	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin,	Çerkezköy	OSB	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Eyüp	Sözdinler	ve	Çorlu	TSO	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	
I�zzet	Volkan	katılım	sağladı.

Savunma	Sanayi	
Müsteşarlığı	O�isi'nin	
Çerkezköy	TSO'da	

kurulması	yönünde	görüş	
birliğine	varıldı.	Çerkezköy	
TSO	Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin,	“U� retim	üssü	
olan	Çerkezköy'de	Odamızın	
da	üyelerimiz	için	
çalışmaları	devam	ediyor.	
Savunma	Sanayi	
Müsteşarlığı	O�isinin	
Odamıza	açılması	için	
bugünkü	toplantıda	görüş	
birliğine	vardık.”	ifadelerini	
kullandı.

ORTAK	NOKTA:	
ÇERKEZKÖY	TSO

Bölgede	tüm	faaliyetlerini	
gerçekleştiren	ve	olumlu	
geri	dönüşleri	alan	Başkan	
Ahmet	Çetin,	Savunma	
Sanayi	Müsteşarlığı	O�isi'nin	
artık	ÇTSO'da	hizmete	
başlaması	için	girişimlerini	
Ankara	nezdinde	
sürdürecek.	Başkan	Ahmet	
Çetin,	“Burada	ortak	bir	
karar	aldık	ve	bu	karar	
neticesinde	Savunma	Sanayi	
Müsteşarlığı	O�isi'nin	
odamızda	kurulmasını	
istiyoruz.	Bunun	için	de	en	
kısa	süre	içerisinde	Ankara	
ziyaretlerimizi	

gerçekleştireceğiz.	Bildiğiniz	
gibi	geçtiğimiz	günlerde	de	K	
Belgesinin	Odamızdan	
alınabileceğinin	müjdesini	
vermiştik.	U� yelerimiz	için	
bir	sorun	haline	gelen	bu	
durumu	çözmenin	
mutluluğunu	ayrıca	
yaşarken	Savunma	Sanayi	
O�isi'nin	de	Odamızda	
açılması	ile	hede�lerimizi	
birer	birer	gerçekleştiriyor	
olacağız.	Bölgemizin	ticaret	
hacmini	de	arttıracak	olan	
Savunma	Sanayi	ülkemiz	
ticareti	için	de	ayrı	bir	önem	
taşıyor.	Durmak	yok,	
üyelerimiz	için,	üyelerimizin	
ticareti	için	ne	gerekiyorsa	
yapacağız.”	I�fadelerini	
kullandı.	

SON	DURAK	ANKARA	
OLACAK

Başkan	Çetin,	gelişim	ve	
değişimin	öneminden	
bahsederek	dijitalleşmenin	
getirilerinin	yadsınamaz	
seviyede	olduğunu	belirtti.	
U� yelerimiz	adına	bu	
gelişimlerin	faydalı	olacağına	
şüphesinin	olmadığını	ifade	
eden	Başkanımız	Ahmet	Çetin,	
"Bölgemizde	üyelerimize	
dijitalleşmenin	önemini	
anlatıyoruz.	Anlatmaya	da	
devam	edeceğiz.	Çünkü	
çağımızın	gerekliliklerinden	bir	
tanesi	ve	dijital	dönüşüm	bizim	
de	en	önemli	başlıklarımız	
arasında.	Odamız	içerisinde	de	
üyelerimize	hizmet	
kapsamında	atabileceğimiz	
'dijital	adım'ları	neredeyse	
tamamladık.	Bu	konuda	
üyelerimize	de	öncülük	
edeceğiz."	şeklinde	konuştu.

ANKET	VE	O� NERI�	FORMLARI

ÇALIŞAN	VERI�MLI�LI�G� I�	VE	
MUTLULUG�U

Çağımızın	en	büyük	
gerekliliklerinden	bir	tanesi	
olan	dijitalleşme,	hayatın	her	
alanında	olduğu	gibi	sanayici	ve	
ticaret	erbabı	üyelerimizin	de	iş	
hayatını	kolaylaştıracak	
çözümlerle	zaman	tasarrufu	ve	
iş	verimliliği	sağlamaya	devam	
ediyor.	Dijital	Dönüşüm	
kapsamında	ÇTSO	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	Çetin,	
Memotive	�irması	yöneticisi	
Çiğdem	Arıkan	ile	bir	araya	
geldi.	Sayın	Arıkan,	işletmeler	
için	dijitalleşmenin	öneminde	
bahsetti.
U� yelerine	yenilik	ve	
değişimlerle	tanıştırmaya	
devam	eden	Çerkezköy	TSO,	
dijital	dönüşüm	kapsamında	
Memotiv	�irması	ile	görüşme	
gerçekleştirdi.	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin'in,	
Mermotive	�irması	yöneticisi	
Çiğdem	Arıkan	ile	
gerçekleştirmede	dijital	
dönüşümün	sağlayacağı	birçok	
konu	dile	getirildi.

Program	ile	ilgili	detayları	
aktarmaya	devam	eden	Arıkan,	
"I�nsan	kaynakları	süreçlerinde	
ise	'beyaz	yaka'	çalışanlar	
duyuruları	mail	ortamında	
görebiliyor	ama	'mavi	yaka'daki	
arkadaşlarımız	duyurularını	
genelde	duyuru	panolarından	
öğreniyor	ve	çok	sınırlı	
sayılarda	var.	Bunları	da	sistem	
üzerine	ekledik.	
Çalışanlarımıza	otomatik	
olarak	bir	bildirim	geliyor.	
Buradan	anketleri,	öneri	ve	
şikayet	formalarını	
yönlendirebiliyorsunuz	ve	
anında	geri	dönüş	sağlanıyor.	
O� neri	ve	şikayetlerde	isimsiz	
geri	bildirim	de	yapabiliyorlar.	
Bu	da	iç	işleyişteki	birçok	şeyin	
net	olarak	görünmesini	
sağlıyor.	Çalışanın	şirkete	olan	
bağlılığının	da	

arttırılmasısağlanıyor.	
Dijitalleşme	ile	�irmanın	her	
noktasını	iyileştirmeleri,	
verimlilik	arttıracak	unsurları,	
kaliteli	zamanı,	çalışan	
mutluluğunu	sağlamak	
mümkün."	dedi.
"DI�JI�TAL	DO� NU� ŞU� M	EN	
O� NEMLI�	BAŞLIKLARIMIZ	
ARASINDA"

Görüşmede	programın	
detaylarından	bahseden	
Çiğdem	Arıkan,	"Çalışan	
bağlılığı	yüksek	�irmalarda	
verimlilikte	aynı	düzeyde	artış	
gösteriyor.	Program	ile	olumlu	
çalışan	deneyimi	yaratmak	
adına,	çalışanlara	temas	etmek	
ve	zamanı	iyi	yönetmek	
istiyoruz.	Birçok	operasyon	

manuel	olarak	gerçekleştirildiği	
için	kaliteli	zamanı,	çalışana	
dokunmak	istediğiniz	zamanı	
engellemeye	başlıyor.	Biz	de	
operasyonel	işleri	dijitale	
dönüştürerek	bu	zamanı	
yaratmak	istedik.	Aynı	
zamanda	bu	vesile	ile	verimli	
bütçe	kullanım	imkanı	da	
sağladık.	Datalarımız	ile	birlikte	
büyük	resmi	görerek	nereye	
odaklanmamız	gerektiğini	
göstermek	istedik.	Bu	
dönüşümler	�irmalara	karlılık	
da	sağlanmış	olacak”	ifadelerini	
kullandı.

Savunma Sanayi'nin yeni yeri Çerkezköy TSO 

 Sanayide Dijital Dönüşümün Üyelere Sağlayacağı Faydalar Görüşüldü
Çağımızın	en	büyük	

gerekliliklerinden	bir	
tanesi	olan	

dijitalleşme,	hayatın	her	
alanında	olduğu	gibi	
sanayici	ve	ticaret	erbabı	
üyelerimizin	de	iş	hayatını	
kolaylaştıracak	çözümlerle	
zaman	tasarrufu	ve	iş	
verimliliği	sağlamaya	
devam	ediyor.	Dijital	
Dönüşüm	kapsamında	
ÇTSO	Yönetim	Kurulu	
Başkanı	Ahmet	Çetin,	
Memotive	�irması	
yöneticisi	Çiğdem	Arıkan	
ile	bir	araya	geldi.	Sayın	
Arıkan,	işletmeler	için	
dijitalleşmenin	öneminde	
bahsetti.

Program	ile	ilgili	detayları	
aktarmaya	devam	eden	
Arıkan,	"I�nsan	kaynakları	
süreçlerinde	ise	'beyaz	
yaka'	çalışanlar	duyuruları	
mail	ortamında	görebiliyor	
ama	'mavi	yaka'daki	
arkadaşlarımız	
duyurularını	genelde	
duyuru	panolarından	
öğreniyor	ve	çok	sınırlı	
sayılarda	var.	Bunları	da	
sistem	üzerine	ekledik.	

Çalışanlarımıza	otomatik	
olarak	bir	bildirim	geliyor.	
Buradan	anketleri,	öneri	
ve	şikayet	formalarını	
yönlendirebiliyorsunuz	ve	
anında	geri	dönüş	
sağlanıyor.	O� neri	ve	
şikayetlerde	isimsiz	geri	
bildirim	de	yapabiliyorlar.	
Bu	da	iç	işleyişteki	birçok	
şeyin	net	olarak	
görünmesini	sağlıyor.	
Çalışanın	şirkete	olan	
bağlılığının	da	
arttırılmasısağlanıyor.	
Dijitalleşme	ile	�irmanın	
her	noktasını	
iyileştirmeleri,	verimlilik	
arttıracak	unsurları,	
kaliteli	zamanı,	çalışan	
mutluluğunu	sağlamak	
mümkün."	dedi.

U� yelerine	yenilik	ve	
değişimlerle	tanıştırmaya	
devam	eden	Çerkezköy	
TSO,	dijital	dönüşüm	
kapsamında	Memotiv	
�irması	ile	görüşme	
gerçekleştirdi.	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	

Çetin'in,	Mermotive	
�irması	yöneticisi	Çiğdem	
Arıkan	ile	
gerçekleştirmede	dijital	
dönüşümün	sağlayacağı	
birçok	konu	dile	getirildi.

ÇALIŞAN	VERİMLİLİĞİ	VE	
MUTLULUĞU
Görüşmede	programın	
detaylarından	bahseden	
Çiğdem	Arıkan,	"Çalışan	
bağlılığı	yüksek	�irmalarda	
verimlilikte	aynı	düzeyde	
artış	gösteriyor.	Program	
ile	olumlu	çalışan	
deneyimi	yaratmak	adına,	
çalışanlara	temas	etmek	ve	
zamanı	iyi	yönetmek	
istiyoruz.	Birçok	
operasyon	manuel	olarak	
gerçekleştirildiği	için	
kaliteli	zamanı,	çalışana	
dokunmak	istediğiniz	
zamanı	engellemeye	
başlıyor.	Biz	de	
operasyonel	işleri	dijitale	
dönüştürerek	bu	zamanı	

yaratmak	istedik.	Aynı	
zamanda	bu	vesile	ile	
verimli	bütçe	kullanım	
imkanı	da	sağladık.	
Datalarımız	ile	birlikte	
büyük	resmi	görerek	
nereye	odaklanmamız	
gerektiğini	göstermek	
istedik.	Bu	dönüşümler	
�irmalara	karlılık	da	
sağlanmış	olacak”	
ifadelerini	kullandı.

ANKET	VE	ÖNERİ	
FORMLARI

"DİJİTAL	DÖNÜŞÜM	EN	
ÖNEMLİ	BAŞLIKLARIMIZ	
ARASINDA"
Başkan	Çetin,	gelişim	ve	
değişimin	öneminden	

bahsederek	dijitalleşmenin	
getirilerinin	yadsınamaz	
seviyede	olduğunu	belirtti.	
U� yelerimiz	adına	bu	
gelişimlerin	faydalı	
olacağına	şüphesinin	
olmadığını	ifade	eden	
Başkanımız	Ahmet	Çetin,	
"Bölgemizde	üyelerimize	
dijitalleşmenin	önemini	
anlatıyoruz.	Anlatmaya	da	
devam	edeceğiz.	Çünkü	
çağımızın	
gerekliliklerinden	bir	
tanesi	ve	dijital	dönüşüm	
bizim	de	en	önemli	
başlıklarımız	arasında.	
Odamız	içerisinde	de	
üyelerimize	hizmet	
kapsamında	
atabileceğimiz	'dijital	
adım'ları	neredeyse	
tamamladık.	Bu	konuda	
üyelerimize	de	öncülük	
edeceğiz."	şeklinde	
konuştu.
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“TİCARETLERİNİ	
ARTTIRMALARI	DA	EN	
BÜYÜK	ARZUMUZ”
Gerçekleşen	ziyaret	iş	
gezisi	ile	ilgili	olarak	ÇTSO	
Fuar	ve	Gezi	
Komisyonundan	yapılan	
açıklamada:	
“Komitelerimizi	
ilgilendiren	hemen	hemen	
her	fuara	Odamızın	da	
destekleri	ile	
katılımlarımızı	

gerçekleştirmek	ve	
üyelerimizin	sektörleri	ile	
ilgili	yaşanan	son	
gelişmeleri	yakından	takip	
etmelerini	sağlamak	
istiyoruz.	Bunun	yanı	sıra	

katıldığımız	iş	gezilerinde	
yeni	iş	anlaşmaları	
gerçekleştirmeleri,	
ticaretlerini	arttırmaları	da	

en	büyük	arzumuz.	
U� yelerimiz	için	
gerçekleştireceğimiz	bu	iş	
gezilerine	kendilerinin	de	
daha	fazla	katılım	
sağlamasını	ayrıca	arzu	

ediyoruz.	U� yelerimiz	için	
çalışmaya,	onlara	faydalı	
olacak	çalışmalar	
yürütmeye	devam	

edeceğiz.”	dedi.Yönetim	
Kurulu	U� yeleri	Bünyamin	
Fırat,	Oda	desteğiyle	
gerçekleşen	fuar	
ziyaretinde	katılımcı	
üyelerin	yeni	ticari	

anlaşmalara	imza	atmaları	
en	büyük	istekleri	olduğu	
ifadelerini	kullandı.

1,5	milyar	Euro'ya	yakın	bir	
iş	hacmi	yaratması	
beklenen	Yapı	Fuarı-	
Turkeybuild,	bölgedeki	en	
etkili	iş	platformu	
olmasının	yanı	sıra,	Türk	
yapı	sektörünün	en	uzun	
süredir	düzenlenen	fuarı	
olma	özelliğini	de	taşıyor.	
Fuarı	gezen	ve	sektör	ile	
ilgili	son	gelişmeleri	takip	
eden	üyelerimiz,	
kendilerini	tanıtarak	yeni	

�irmalar	ile	de	tanışma	
fırsatı	buldu..Yapı	
sektörünün	bir	araya	
getiren	fuara,	Oda	üyesi	
Gold�ix	�irması	da	katılım	
sağladı.	Ziyaretçiler,	
katılımcı	�irmaları	da	
ziyaret	ederek	görüş	
alışverişinde	bulundu.	4	
gün	boyunca	devam	edecek	
olan	fuarın	katılımcı	
ziyaretçilere	yeni	iş	
imkanları	sunması	
bekleniyor.	

I�
stanbul	Tüyap	Fuar	ve	
Kongre	Merkezinde	
45'incisi	düzenlenen	ve	

50	ülkeden	Yapı	ve	I�nşaat	
Sektöründen	satın	alma	
profesyonelinin	katıldığı	
Yapı	Fuarı	–Turkeybuild	
I�stanbul'un	açılışı	
gerçekleşti.	Oda	Yönetim	
Kurulu	U� yesi	Bünyamin	
Fırat,	4,	11	ve	12	Meslek	
Komitesi	U� yeleri,	ÇTSO'nun	
araç	ve	bilgilendirme	
desteği	sağladığı,	fuara	
katılım	sağladı.

Seminer	sonunda	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin,	paylaştığı	
bilgiler	için	Kurtoğlu'na	
teşekkürlerini	ileterek	
Odanın	plaketini	
kendisine	takdim	etti.

PLAKET	TAKDİM	
EDİLDİ

Ramazan	Kurtoğlu,	
geçmişten	bugüne	ve	
geleceğe	uzanan,	
ekonomik	ve	toplumsal	

konulara	dair	kapsamlı	
araştırmalarını	tarih	
sahnesinden	örneklerle	
de	pekiştirerek	anlattı.	
Yeni	bir	dünya	düzenin	
gelmekte	olduğunu	
ifade	eden	Kurtoğlu,	
2023	–	2030	yılları	
arasında	önemli	
gelişmeler	yaşanacağını	
ifade	etti.	Ramazan	
Kurtoğlu,	paranın	
bugüne	kadar	geçirdiği	
tarihsel	değişimi,	nakit	
paranın	ortaya	çıkışını	
ve	neden	ortadan	
kaldırılmak	istendiğini	

aktarırken,	paranın	
tarihsel	gelişimi	ve	
sistemleştirilmesi	ile	
ilgili	bilgilerini	aktardı.	
Yeni	dünya	düzeninin	
nasıl	kurgulandığını	ve	

adım	adım	nasıl	hayata	
geçirildiğini	açıklayan	
Kurtoğlu,	ekonomik	
eşitsizliğin	biyolojik	
eşitsizliğe	evirilişinin	ve	
bu	eşitsizliğin	gelecekte	
hangi	boyuta	
varacağının	bilgisini	
veriyor.	Kurulmak	
istenen	yeni	dünya	
düzeninde	paranın,	
insan	üzerinde	oynanan	
oyunların	ve	yeni	bir	
inanç	sistemi	üzerinden	
kurgulanmak	istenen	
düzenin	tüm	detaylarını	
tarih	boyunca	yaşanan	

gelişmeler	ışığında	
geleceği	yorumlayarak	
verdiği	için	paylaşımları	
ayrı	bir	önem	taşıyor.	
Kurtoğlu,	hayvanlar	ve	
gıdalar	üstünde	yapılan	

deneylerin	insanlığa	
yapacağı	etkiden	
bahsederek,	tüketilen	
gıdalara	dikkat	edilmesi	
gerektiğinin	altını	çizdi.

PARANIN	TARİHSEL	
GELİŞİMİ

Seminerde	açılış	
konuşmasını	
gerçekleştiren	Yönetim	
Kurulu	Başkanı	Ahmet	
Çetin,	toplumlar	için	
eğitimin	önemine	
değinerek,	gelişimi	
sağlayacak	en	önemli	
unsurun	eğitim	ve	
eğitilmiş	bir	toplum	
olduğunu	ifade	etti.

EĞİTİMİN	ÖNEMİNE	
DEĞİNDİ

Odanın	üyeler	için	
düzenlediği	eğitim	ve	
seminerler	devam	
ediyor.	Çerkezköy	TSO,	
1.200'ün	üzerinde	
konferans	vermiş,	
10'un	üzerinde	kitabı	
bulunan	I�stanbul	Aydın	
U� niversitesi	O� ğretim	
U� yesi	Ramazan	

Kurtoğlu'nu	üyelerimiz	
ile	buluşturdu.	
Konferans	
Salonumuzda	
düzenlenen	Sanal	Para,	
Sentetik	I�nsan,	Yeni	
Dünya	Düzeni	ve	Lego	
Din	başlıklı	seminere	
Yönetim	Kurulu	Başkanı	
Ahmet	Çetin,	Yönetim	
Kurulu	Başkan	
Yardımcıları	Sinan	Si�il	
ile	Mustafa	Ogün	Asıl,	
Yönetim	Kurulu	U� yeleri	
U� mit	Süthan,	Sedat	
Çolak,	Ufuk	Mangır,	
O� zgür	Sönmez,	
Bünyamin	Fırat,	Evren	
Kahraman	ve	
üyelerimiz	katıldı.

Sanal	Para	-	
Sentetik	I�nsan	-	
Lego	Din	ve	

Mahşerin	Dört	Atlısı,	
Küresel	Ekonomik	Kriz	
ve	Yeni	Dünya	Düzeni	
kitapları	başta	olmak	
üzere	birçok	kitabı	
bulunan	I�stanbul	Aydın	
U� niversitesi	O� ğretim	
U� yesi	Ramazan	
Kurtoğlu,	Çerkezköy	
TSO	tarafından	
düzenlenen	seminerde	
üyeler	ile	bir	araya	
geldi.	O� ğretim	U� yesi	
Ramazan	Kurtoğlu,	yeni	
bir	dünya	düzenin	
geldiğini	ifade	ederek,	
paranın	tarihsel	
gelişimi,	hayvanlar	ile	
gıdalar	üzerinde	
yapılan	deneyler	gibi	
birçok	konuda	
bilgilerini	paylaştı.

“Yeni bir dünya geliyor"

45'inci Yapı Fuarına Ziyaret




